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Zápis z jednání 

oblastního výboru ČJF –  Východočeská oblast 

č. 20/2022 

 
Den konání: 24.10.2022   Místo konání: Mnětice    Čas: 17:30 až 19:45 
    
Přítomnost členů OV: 
 Ing. Markéta Kvapilová:  Přítomna 
 Jaroslav Hupka:   Přítomen 
 Ing. Vladimír Zvěřina:  Přítomen   
 Michal Mundil:   Přítomen 
 Jiří Skřivan:   Přítomen 
  
Přítomnost hostů:  
   
Přítomnost dalších osob:  

Pavlína Dušková:  Přítomna 

  

Program jednání 

1. Kontrola úkolů ............................................................................................................................. 2 

2. Žádost JK Nývlt Driving team ....................................................................................................... 2 

3. Jiří Skřivan .................................................................................................................................... 2 

4. Připomínky k jednacímu řádu konference OV ............................................................................. 2 

5. Konference oblasti ....................................................................................................................... 2 

6. SCM .............................................................................................................................................. 2 

7. Vyhodnocení sezony .................................................................................................................... 3 

8. Schůzka pořadatelů závodů ......................................................................................................... 3 

9. M. Pospíšilová- žádost o finanční podporu ................................................................................. 3 

10. Ekonomika vzdělávacích akcí................................................................................................... 3 

11. Školení Hubertus ..................................................................................................................... 3 

12. Závody ..................................................................................................................................... 4 

13. Per rollam ................................................................................................................................ 4 
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Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1. Kontrola úkolů 
 

Proběhla kontrola úkolů z minulého OV 

 

2. Žádost JK Nývlt Driving team 
 

OV jednal o možnostech podpory pro mladou jezdkyni Lucii Maryškovou. Žádost JK Nývlt Driving 
team. Jedná se o jezdkyni, která se účastnila ME mladých jezdců ve spřežení. Bohužel věkově 
nespadá do podpory, která je vypsaná pro OCM. Není tedy možné, aby ji oblast podpořila z rozpočtu 
oblasti vyčleněného pro děti a mladé jezdce.  

Případná možnost částečné úhrady nákladů pro jezdce reprezentující na ME a MS bude projednávána 
OV na příštím zasedání. Dle stavu rozpočtu na konci sezony. 

 

3. Jiří Skřivan 
 

Jiří Skřivan oznámil rezignaci na funkci v oblastním výboru VČO k 31.10.2022.  

 

4. Připomínky k jednacímu řádu konference OV 
 

Z OV VČO nejsou žádné návrhy ani připomínky k jednacímu řádu konference OV.  

 

5. Konference oblasti 
 

Otázka, zda příští OV volit v počtu 5 nebo 7 členů. Bude vyřešeno na dalších OV. 

Termín konference – 11.3.2023. Místo bude upřesněno. 

Sekretářka sdělí termín konference oblasti na sekretariát do Prahy.  

 

6. SCM 
 

OV se vyjádřil k žádostem o SCM. Všechny žádosti dostaly doporučení OV. Všichni jezdci jsou členy 
Východočeské oblasti a splňují věkový limit k zařazení do OCM. 

OV Včo žádá o jasná kritéria pro výběr frekventantů do SCM  
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7. Vyhodnocení sezony  
 

Diskuze – plánování vyhodnocení jezdecké sezóny VčO. 

Diskuze nad vhodným místem a termínem. Možnost využít pro konání KD Nechanice, volné termíny 
zatím 7.1., popř. 11.2.2023.   

OV vyzývá členy oblasti, aby do 31.10.2022 zaslali případné typy na další vhodná místa konání. 
(návrhy zaslat sekretářce společně s kapacitou a cenou). Výzva bude uveřejněna na facebookovém 
profilu oblasti a na webových stránkách.  

 

8. Schůzka pořadatelů závodů 
  

24.11.2022 – čtvrtek na  Apolence od 17:00 hod 

Byl pozván předseda komise pořadatelů – A. Suchánek. Domluvil M. Mundil telefonicky v průběhu 
OV.  

Sekretářka pošle do pořadatelských klubů pozvánku. 

 

9. M. Pospíšilová- žádost o finanční podporu 
 

Z důvodů nekonání OM spřežení pony (nedostatek účastníků) se M. Pospíšilová neúčastnila  OM 
v dané kategorii. OV schválil na svém zasedání , že pokud se nebude konat OM ve spřežení v některé 
z kategorií, bude vyplacen finanční příspěvek ve stejné výši na základě umístění v Českém poháru. 
Tento příspěvek bude vyplacen jako částka sloužící na částečnou úhradu nákladů spojených s účastí v 
Českém poháru ve spřežení, který M. Pospíšilová v kategorii pony vyhrála.  

Sekretářka se spojí s předsedkyní klubu, aby vystavila fakturu na částečnou úhradu nákladů ve výši 
3.000,- Kč (částka vycházející z tabulky odměn pro jezdce na oblastním mistrovství ve spřežení 
v kategorii pony pro rok 2022. ) 

 

10. Ekonomika vzdělávacích akcí. 
 

Byla projednána ekonomika ZZVJ,  dalších vzdělávacích akcí a plánovaného kurzu pro stavitele 
spřežení. 

  

11. Školení Hubertus  
 

Bylo naplánováno školení pro zpracovatele v programu Hubertus – v Kolesách ve dnech 26.-27.11.  
Školitel David Bendák. Do JISu zadá sekretářka po dohodě se školitelem.  

Sobota -  školení zpracovatelů v disciplíně spřežení.  
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Neděle - školení pro zpracovatele ostatních disciplín.  

 

12. Závody 
 

Diskuse ohledně nedisciplinovanosti jezdců v přihlašování a omlouvání své případné neúčastí na 
závodech. Možnost postihů jezdců za neomluvené neúčasti na závodech. Problém pro pořadatele. 
Diskuse nad možností využití zápisného.  Problém nastává v situaci, kdy nejsou tato opatření řešena 
systémově, ale pouze jednotlivými pořadateli.  

 

13. Per rollam bylo schváleno: 
1. Změna STP OM 2022 u seniorů ve vytrvalosti na obtížnost "L" - 60km. 

2. Žádost pořadatele APOLENKA o změnu termínu závodů z 22.10.2022 na 23.10.2022 a 
o změnu kategorie závodů z oficiálních na hobby. 

3. Změna dvoudenních závodů na Suché v termínu 15.-16.10.2022 na jednodenní v termínu 
16.10.2022 z důvodu malého počtu soutěžících. 

4. Žádost JK pod Kunětickou horou - zrušení závodů 28.9.2022 bez poplatku. Důvod 
malý počet soutěžících, špatné počasí. 

5. Žádost JS Kolesa o zrušení hobby závodů 16.10.2022. Důvod - nemožnost vypsat v 
rámci hobby závodů derby. 

 

 

Podněty výkonnému výboru: 

1 Žádost o jasné, písemné stanovení kritérií na jejichž základě má OV rozhodovat o 
schválení přihlášek svých členů do SCM. 

 

Zapsal: Dušková 


